
 
Zápisnica 

zo zasadania obecného zastupiteľstva, konaného dňa 13.04.2023 v zasadačke 
Obecného úradu v Bystričke. 

 
 

1. Otvorenie zasadnutia  
2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
3.  Schválenie programu 
4.  Kontrola uznesení 
5.  Návrh na zmenu územného plánu v lokalite Lúčky 
6.  Rozpočtové opatrenie č III/2023  
7. Žiadosť p. Vladimíra Knošku 
8. Výrub stromov v lesných pozemkoch obce Bystrička 
9. Zmluva o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb 
10.   Došlá korešpondencia, rôzne 
11.   Diskusia 
12.   Záver 
 
1. Otvorenie zasadnutia 
Starosta privítal poslancov a a skonštatoval, že sú prítomní všetci poslanci a zastupiteľstvo je 
uznášaniaschopné.   
 (príloha č. 1) 
 

2. Určenie členov návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  
Za overovateľov zápisnice navrhol Lučanský a Maršalovú 
a návrhovú komisiu v zložení Pospíšilová, Malko a  Korbeľ 
Poslanci schválili jednohlasne.  
 
3. Schválenie programu 
Poslancom bol program zaslaný a schválený  jednohlasne.  
 
4. Kontrola uznesení 
Na    minulom zastupiteľstve bola uložená úloha – predsedovi podnikateľskej komisie osloviť 
podnikateľov v obci a zistiť záujem o inzerciu 
Maršalová – čo obišla podnikateľov, nebol záujem. P. Debnárová už mala v minulosti inzerciu 
a nezaznamenala nárast. Uprednostňuje iné možnosti propagácie. Obec do toho nepôjde, nie je 
to pre nás zaujímavé a nevidíme žiadny prínos pre obec.  
 
5. Návrh na zmenu územného plánu v lokalite Lúčky 
Starosta – na zastupiteľstvo prišlo viacero občanov z dôvodu, že príde firma a vysvetlí svoj 
zámer k výstavbe ďalších domov a bytoviek na území kde bolo plánovaná výstavba aquaparku. 
Zástupcovia firmy sa ospravedlnili z dôvodu choroby nemohli prísť, ale starosta ich pozve na 
verejné  zhromaždenie, kde to vysvetlia občanom.  
Na tomto území chcú vybudovať cca 386 bytových jednotiek. Za to by vystavali v obci zdravotné 
stredisko, ZŠ, MŠ. Predbežne ich však informoval, že nie je v záujme obce meniť ÚP a vytvárať 
ďalšie lokality s takouto zastavanosťou. 



Maršalová – keď bola starostkou už vtedy im povedala, že ďalšie územia na zastavanie budú 
vybrané až keď sa zastavajú územia už určené v ÚP. Ak sa aj budú do budúcnosti povoľovať 
malo by sa v ÚP stanoviť podmienky čo sa týka výšky bytoviek a ďalšie podmienky na tvar budov 
a domov. 
p. Lučanský – treba im dať podmienky napr. vybudovať pomocné ihrisko  
Starosta – celkovo s tým súhlasí, čo sa týka vybudovania zariadení pre obec je otázne keby to aj 
vybudovali či obec bude mať peniaze na ich prevádzku. 
Maršalová – najprv by si museli vybudovať cestu a most. 
  Matula – už keď sa schvaľoval aquapark bol to podvod a chceli len stavebné pozemky. Zámer 
bol, že z predaja pozemkov vybudujú aquapark. Už teraz je problém so sieťami ako aj 
z kanalizáciou. 
Ing. Gkejtek – kým nie je vyriešená križovatka pod Bystričkou ÚP ani neotvárať     
Starosta – pri zasadaní 28.4.2023 by sa ľudia mali vyjadriť aj k tomu či sú za to, aby sa zastavalo 
toto územie a firma nech predstaví projekt a odpovie na otázky. 
Návrh sa presúva 
 
6. Rozpočtové opatrenie č III/2023  
Poslanci návrh dostali ( príloha č. 2 ),  
Ing. Tureková – opatrenie sa berie len na vedomie a jedná sa o zosúladenie príjmov a výdajov.  
 
7 . Žiadosť p. Vladimíra Košku 
Na návrh p. Maršalovej bol prerokovaná žiadosť o poskytnutie mimoriadnej dávky sociálnej 
pomoci v sume 200,00 € pre p. Vladimíra Knošku z dôvodu, že menovaný je onkologický 
pacient, žije sám s malým príjmom. Uvedená dávka bude použitá na zaplatenie obedov.  
Poslanci materiály dostali (príloha. č.3). 
 
Hlasovanie: 
Za: 7 
     
8. Výrub stromov v lesných pozemkoch obce Bystrička 
Poslanci materiály dostali (príloha. č.4).  
Starosta – jedna z možností ako znížiť deficit, ktorý nám vznikol je výrub dreva z obecnej 
hory. 
Ing. Mallý – lesný hospodár – podľa jeho výpočtov by sa dalo predajom dreva získať cca 
20000 €. 
Starosta – predaj bude prebiehať dvomi spôsobmi a to  predaj dreva na pni (lesný porast – 
buk) z lesného pozemku  vo  vlastníctva obce KN-E č. 432/32 na základe obchodnej verejnej 
súťaže.          
A potom predajom dreva . 
 
Hlasovanie: 
Za: 7 
     
9. Zmluva o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb 
Príloha č. 5 
 Starosta -  obec sa snaží využiť všetky granty a projekty na zníženie deficitu . Nie je v jeho 
silách, aby tieto žiadosti boli urobené správne a načas, preto oslovil spoločnosť EU Consulting, 
s.r.o. so žiadosťou  o poskytovaní konzultačných a poradenských služieb. Projekt, ktorý 



momentálne riešime je stredne náročný a aspoň si otestuje firmu, aby sme do budúcna mohli 
s nimi spolupracovať. 
Hlasovanie: 
Za: 7 
     
10. Došlá korešpondencia, rôzne 
Starosta  
- informoval  ohľadom križovatky pod obcou Bystričkou. Na poslednom zasadaní ZMOTU 
boli pozvaní aj zástupcovia na riešenie križovatky. Posledná informácia je  že v marci sa 
začalo výberové konanie  na zhotoviteľa. Plán začatia stavby je 03/2024 a križovatka by mala 
byť hotová 08/2024 
 
- Informoval  o prevzatí diplomu čestného uznania za monografiu obce „Bystrička včera 
a dnes“ .  
 
p. Lučanský – stále nie je vyriešené osadenie rýchlostnej dopravnej značky 70 pod obcou 
Bystrička. Už tam začali dávať aj pokuty. 
Starosta – preverí čo sa stým dá robiť. 
 
 - zastávke na Brezinách, problém s umiestnením.  
- Informáciu o akcii Jarný šprint                                                                                 
- Informáciu o akcii Stavanie mája                                                                                   
 
 
 
13. Diskusia 
 
 
 
V   prípade nejasností, ako aj celá diskusia  je na doloženom zvukovom zázname. 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


